

**CKR – Partnering with Caritas Computer Workshop to organize  
the Computer and Communication Devices Recycling Event**

To support the government's environmental protection and e-waste reduction programs, CKR has once again collaborated with Caritas Computer Workshop to organize the "Computer and Digital Product" Recycling Month Donation Event in May 2024, following the tremendous success and participation of colleagues in the event held in December 2021. We encourage the CKR Project Teams to donate their idle digital products to support Caritas's efforts.

The event was successfully held with the enthusiastic support of all colleagues. The items collected during the event were received, sorted, and recycled by the Caritas Computer Workshop. Reusable e-waste, after examination and refurbishment by grassroots youth participating in computer coaching courses and vocational training, will eventually be donated or resold at a reasonable price to those in need.

This event aims to support social enterprises through active participation, encourage colleagues to reduce e-waste, promote the 3R (Recycle, Reduce, Reuse) environmental protection principles, and most importantly, enable grassroots communities to enjoy the convenience brought by technology through the donation of digital devices. Following the remarkable success and enthusiastic response from colleagues in the recycling event in December 2021, we are grateful that in the May 2024 event, everyone once again contributed to environmental protection and helping those in need

### 中九龍幹線與明愛電腦工場合辦「電腦及數碼產品」捐贈活動

為支持政府的環保及減少電子垃圾的計劃，中九龍幹線繼 2021 年 12 月活動，在同事的踴躍參與和支持下取得了巨大成功後，於 2024 年 5 月再次與「明愛電腦工場」合作，舉辦「電腦及數碼產品」捐贈活動。我們鼓勵中九龍幹線項目團隊捐出閒置的數碼產品以支持明愛的工作。

活動在各位同事的熱烈支持下順利舉行。活動期間收集到的物品由「明愛電腦工場」進行回收、分類和再利用。可再利用的電子物品經由參加電腦輔導課程和職業培訓的基層青少年檢查和翻新後，最終將捐贈或以合理的價格轉售給有需要人士。

是次活動旨在通過積極參與來支持社會企業，鼓勵同事減少電子廢物，推廣 3R(回收、減少、再利用)環保原則，最重要的是通過捐贈科技設備，使基層也能享受科技帶來的便利。自 2021 年 12 月的回收活動得到了同事們的熱烈響應和大力支持，取得了顯著的成功後。我們感謝在 2024 年 5 月的活動中，大家再一次為環保和幫助有需要的人貢獻自己的一份力量。

Central Kowloon Route  
June 2024

